

《初三上册英语作文四篇带中文》

初三上册英语作文1 Unit11 Sad movies make me cry.

A Terrible Day

One day, I had a terrible day. It was rainy and I forgot my umbrella. On my way to school, I slipped and fell, getting my clothes all dirty. Moreover, I was late for class and my teacher scolded me. I felt sad and upset. However, my best friend comforted me and helped me clean up. In the end, I realized that even the worst day can have a happy ending if we have good friends.

有一天，我经历了一个糟糕的日子。那天下雨，我忘记带伞了。在上学的路上，我不小心滑倒了，衣服全弄脏了。更糟糕的是，我迟到了，还被老师批评了。我感到很难过和沮丧。然而，我的好朋友安慰了我，并帮我清理干净。最后，我意识到，即使是最糟糕的一天，如果有好朋友在身边，也会有快乐的结局。

初三上册英语作文2 Unit12 Life is full of the unexpected.

An Unusual Day

Yesterday was an unusual day for me. My alarm didn't ring, so I woke up late. I wanted to take a shower, but my father was already using the bathroom. I had to rush to the bus stop without breakfast. When I arrived, the bus had left. I had to run to school. The teacher was angry because I was late. Worse still, I realized I had left my homework at home. However, in history class, the teacher praised me for my hard work at home. What a day!

昨天对我来说是不同寻常的一天。我的闹钟没有响，所以我起床晚了。我想洗澡，但爸爸已经在用了。我不得不饿着肚子赶到公交站。当我到达时，公交车已经开走了。我不得不跑着去学校。老师因为我迟到而生气。更糟糕的是，我意识到我把作业忘在家里了。然而，在历史课上，老师表扬了我因为我在家里的努力工作。多么难忘的一天！

初三上册英语作文3 Unit13 We're trying to save the earth!

How to Set Up a National Healthy City?

As a member of this city, I feel excited about our goal to become a national healthy city. First, we should keep our environment clean by not littering. Second, everyone should participate in regular physical activities. Third, the government should promote healthy

eating by encouraging more fresh food markets. Lastly, we need to educate people about the importance of health. Together, we can make our city a healthier place to live.

作为这座城市的一员，我对我们成为国家级卫生城市的目标感到兴奋。首先，我们应该保持环境清洁，不乱扔垃圾。其次，每个人都应该参与定期的体育活动。第三，政府应通过鼓励更多新鲜食品市场来推广健康饮食。最后，我们需要教育人们关于健康的重要性。共同努力，我们可以使我们的城市成为一个更健康的生活场所。

初三上册英语作文4 Unit14 I remember meeting all of you in Grade7.

A person I will never forget

In the three years of junior high, one person I'll never forget is my math teacher, Mr. Wang. He was strict but fair. Once, I failed a test and felt discouraged. Mr. Wang stayed after class to help me understand the difficult concepts. His patience and encouragement made me work harder. Thanks to him, I not only improved my math skills but also learned the importance of perseverance.

初中三年的时光里，有一个人让我永远难忘，那就是我的数学老师王老师。他既严格又公正。有一次，我考试没及格，感到很沮丧。王老师课后留下来帮我理解难懂的概念。他的耐心和鼓励让我更加努力。多亏了他，我不仅提高了数学成绩，还学会了坚持的重要性。